
 

 

 
ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE MIRASOL 

DE 18 D’OCTUBREL DE 2012 
 
 
Assitents per part municipal:  
Sr. Francesc Carol, President del Districte,  
Sr. Francesc Serra, Director Obres Districtes, 
 
Assistents:  
Sra. Immaculada Valderrama, (associació veïns Sant Joan de Mirasol) 
Sr. Josep Lluís Lolo (associació veïns Mas Gener) 
Sr. Josep Martí, (Vicepresident Consell de Barri de Mirasol) 
Sr. Pep Ordóñez, (AA.VV. Turó de Can Mates) 
Sr. Josep Danon (associació de veïns de Mirasol) 
Sra. Ingrid Sumarroca (vocal de CIU) 
Sra. Mireia SanJuan (vocal de PSC) 
Sr.  Pere Soler (vocal de PSC) 
Sr. Alvaro Benejam (vocal de PP) 
Sr. Joan Serra (vocal de ICV-EUiA) 
 
Excusats:  
Sr. Josep Llahí (AA.VV. Verge del Carme) 
Sr. Josep Carles Canut, (Penya 195) 
Sra. Iona Casadevall (AA. VV. Turó de Can Mates) 
 
 
 
TEMES TRACTATS I ACORDS 
 
 
1.- Projecte del Skate park 
2.- Soterrament de les línies elèctriques 
3.- Mirasol-Centre 
4.- Línia de Bus CAP/Institut Leonardo 
5.- Informació sobre els grups de treball 
6.-Torn obert de paraules 
 
 
1. Projecte del Skate Park: 
El procés de licitació i adjudicació ha patit un petit endarreriment, però el inici de l’obra és 
imminent, i el tindrem finalitzat a finals de novembre 2012. El cost total és de 56.000 €, 
finançats amb el lliure disposició. 
 
 
2. Soterrament de les AT del Baixador: 
 
El 18 de juliol va tenir lloc la 21ena reunió de la Comissió de Seguiment i en la qual se’ns va 
facilitar la planificació de les obres, que a nivell tècnic ja han començat, encara que no es veu 
moviment sobre el terreny. 
 
L’empresa adjudicatària és l’empresa Elecnor, i està prevista una durada d’1 any. El pressupost 
de les mateixes és de  3.925.000 euros. La part del finançament corresponent a la Generalitat 
de Catalunya l’avançaran les dues Administracions locals, en l’àmbit d’un conveni amb la 
Generalitat a on s’ha pactat el termini de retorn a 2 anys. Properament, el projecte estarà a 



 

 

disposició dels veïns que el vulguin consultar, tot i que és el mateix que es va presentar en el 
seu moment. 
El Sr. Pere Soler pregunta perquè no s’ha soterrat una de les torres. 
 
 
3. Mirasol-Centre: 
 
Es comenta la nova obertura del Supermercat Mercadona al complex Mirasol Centre. Es 
comenta que això ha revitalit-zat molt el complex. 
Es comenta que la ocupació dels diversos locals està al voltant del 45%. 
El Sr. Josep Danon pregunta si la distribució dels negocis dels locals obeeix a alguna 
distribució concreta en vistes a aconseguir la màxima varietat possible de locals i negocis. 
Tambè es comenta que el complex esportiu ANYTIME FITNESS està obert des de fa un mes. 
S’ha aconseguit la meitat dels socis que estan previstos. 
La Sra. Inmaculada Valderrama pregunta com funciona el gimnàs i si es totalment privat o te 
aportació pública. Es comenta que es negoci totalment privat que està obert les 24h tots els 
dies del any, sent un nou concepte de gimnàs. 
 
 
 
4. Línia BUS L11, al CAP: 
 
Es comenta la situació de la nova línia de autobús que enllaça amb el CAP del Turó de Can 
Mates i el Institut Leonardo Da Vinci, despres de la posta en marxa. Sols es comenta que el 
recorregut de tornada, del CAP a Mirasol, es fa una mica llarg, al ser un recorregut diferent que 
l’anada. 
 
 
5. Informació del grups de treball 
 
Carrer Josep Tarradellas. 
Es comenta que la pregunta que es farà en al consulta veïnal és: “Vol l’aparcament de vehicles, 
si o no?” 
El president comenta que serà una consulta telemàtica i/o per correu per als veïns que no 
tenen internet. 
Tambè es comenta que el nou Pla de Mobilitat de Sant Cugat, servirà per participar, molt aviat, 
amb d’altres temes proposats. 
La Sra. Inmaculada Valderrama pregunta quan es farà la consulta. El president Francesc Carol 
comenta que es comentarà en la propera taula de mobilitat. 
 
Piscina de Mirasol. 
Es pregunta com està el teme del projecte de la Piscina de Mirasol. Es comenta que el concurs 
va quedar desert i que des de l’Ajuntament s’està preparant un nou projecte més adient a la 
situació de crisis actual. 
 
 
 
6. Tor obert de paraules 
 
El president comenta que es farà un altre Consell de Barri abans de finals d’any. 
 
 
Lliure disposició. 
Es reclama es convoqui el grup de treball extraordinari per parlar d’aquesta temàtica. 



 

 

La Sra. Valderrama sol·licita que es destinin 300.000 € al finançament de les obres 
d’urbanització de la zona de la Capella de sant Joan i que els diners corresponents a l’any 2013 
siguin per fer la millora de les voreres de  Mas Gener i d’altres zones del Districte. Comenta que 
existeix un acord polític, a nivell d’alcaldia, a on quedava palès que a la urbanització de la 
Capella de Sant Joan se li aplicaria la mateixa aportació que es va fer a la urbanització del 
Carrer Alps.  
PSC demana totes els actuacions realitzades a Mirasol, amb finançament del lliure disposició, 
des de 2010. 
La resta de representant, no coneixen aquest acord polític del passat. 
Es recorda als veïns de Can Mates que han de fer arribar les seves peticions per ser valorades, 
abans de convocar el Grup de Treball Extraordinari per consensuar el destí dels diners de lliure 
disposició. 
 
Esvorancs a la via pública. 
Es comenten els forats que hi ha a Av. Marid, i al c. Tarragona (a l’alçada de La Farga). 
 
Porcs senglars. 
El President Francesc Carol explica la dificultat en aconseguir disminuir la població d’aquest 
animals. Les tècniques de caça i els permisos adequats no sempre ho fan fàcil. La Policia 
Local, no pot actuar per abatre’ls, només pot protegir la zona, en cas de denuncia prèvia. 
 
El grup PSC, presenta dos documents. 
En el primer reclama un aparcament al nou CAP del Turo de Can Mates, i en el segon, demana 
que el pressupost municipal es pugui desglossar a nivell del cinc barris que constitueixen al 
Ciutat.  
 
Canvi d’assignació de pacients i CAP’s. 
Ja han passat 6 mesos de moratoria per tal de que es pugui sol·licitar el  retorn de l’expedient 
al metge i CAP d’origen, i no han rebut cap resposta a les peticions. 
Demanen l’estat de resolució de les incidències produïdes en el nou CAP del Turo de Can 
Mates. 
 
Es comenten els problemes amb la calefacció del edifici de Promusa de l’antiga Caserna de la 
Guàrdia Civil de Mirasol. La queixa es sobre el fet de que encara no s’hagi encès la calefacció. 
El President Francesc Carol comenta que Promusa obrirà la calefacció el següent cap de 
setmana. 
 
Reclamen s’executi el projecte d’arranjament de la zona verda, situada a la cruïlla c. Tarragona 
/ Passatge Camèlies. 
És un projecte que està parat des de fa més de 10 anys. 
 
La Sra. Inmaculada Valderrama vol conèixer quins són els carrers que es faran amb la recent 
licitació d’arranjament de voreres i asfaltats, per un import total de 250.000 €. 
 


